
Referat fra FAU møte - Ullandhaug skole 
 
Dato: 17.04.24 
Tilstede: FAU representanter fra 8A, 8B, 8D, 9A, 9B, 9C, 9D, 10B, 10C, 10D, Rektor 
Forfall: FAU representant 10A 
 

Sak  Orientering/ Aksjon 

Gjennomgang av 
referat fra sist 
møte 

Google Disk: Alle i FAU sjekker om de har tilgang. 

Årshjulet: Gjennomgang av FAU årshjul – alle ble bedt om å gi innspill på hva 

som skal inn i årshjulet.  

Informasjon fra 
Statens Vegvesen 
rundt utbygging av 
Sykkelstamveien 

Statens Vegvesen informerte om byggingen av Sykkelstamveien, spesifikt om 
etappe E11: Schankeholen - Sørmarka. Planlagt byggeperiode 2024 – 2026. 
 
Presentasjonen sendes ut til foreldre via Vigilo. 
Vegvesenet oppfordrer til samarbeid mellom skolen, foreldre og Vegvesen ifm 
utbyggingen, samt at skolen og FAU informerer foreldre og elever. 
Entreprenør vil ha dialog og kontakt med skolen i byggefasen. 
 

Generell 
gjennomgang av 
status på FAU 
oppgaver 

Temaforeldremøter:   

• Foredrag med tema rund ungdom og psykisk helse avholdt 20 mars kl 18.00 
ved foredragshodler Gudrun Austad, Psykiatrisk sykepleier ved helsestasjon for 
ungdom i Stavanger.  

• Ca 60 stk møtte opp 
 
 
Natteravning:  

• Det oppfordres til oppmøte til Natteravning før sommeren 

• Brack ber om at at det er tilgjengelige Natteravner på fredager når Brack er 
åpen da det har vært noen uønskede hendelser. 

 
Generell info: 
Natteravnordning er nå etablert i bydelen med base på bydelshuset. Spond gruppe, 
«Natteravn Hillevåg», er opprettet og den enkelte kan be om å bli medlem av 
denne gruppen. All nødvendig informasjon kan finnes i spond gruppen.   
 
Link til Spond gruppe: https://group.spond.com/UWNED  
 
Kommunalt Foreldreutvalg:  

• Separat Spond gruppe er opprettet hvor FAU leder er medlem. Her deles 
informasjon og diskusjoner. 

• FAU leder videresender relevant informasjon fra KFU til FAU representanter 
ved behov. 

 
Samarbeidsutvalg: 

• Ingen møter avholdt  
 
Skolemiljøutvalg: 

https://group.spond.com/UWNED


• Ingen møter avholdt  

Informasjon fra 
skolen:  

Følgende er drøftet i Elevrådet, og tilbakemeldinger er gitt. 

• Elevpermisjon 

• Skoleregler 
Ingen drastisk endring rundt dette, i stor grad vidererføring av eksisterende praksis. 
Evt. kommentarer fra FAU kan sendes direkte til Rektor. 
 
Skolematsordning: 

• Ullandhaug skole var ikke med i skolematsordningen. En alternativ løsning har 
derfor vært kantinen hvor elevene kan kjøpe. 

• Det er politisk forslag i Stavanger Kommune til skolematsordning 3 dager i 
uken, hvor foreldrebetaling er satt til 15 kr per dag. Resten dekkes av 
kommunen. Det er foreslått enkelte unntak til foreldrebetaling. Det er valgfri 
deltakelse. 

• FAU har ikke nok informasjon for å fatte ett vedtak rundt dette. 
 

Søknad om 
tilskudd fra 
kommunen 

Nye retningslinjer er gitt fra kommunen, og alle lag og organisasjoner som er 
registrert i Frivillighetsregisteret kan søke om tilksudd til aktiviteter.  
 
Merk allikevel at FAU ikke får tilskudd fra bydelsutvalgene og 
kommunedelsutvalgene.  
https://www.stavanger.kommune.no/politikk/politiske-utvalg-i-
stavanger/kommunedelsutvalg-i-stavanger/tilskudd-fra-kommunedelsutvalgene/ 
 
Søknad om tilskudd er følgelig ikke sendt inn. 

Annet Punkter under er uendret fra FAU møte avholdt 31. Januar 2024. Vidererføres til 
neste møte. 
 
Skolens hjemmeside 
Ny hjemmeside og all tidligere informasjon om FAU er slettet. Bør oppdateres med 
relevant info om FAU, f.eks: 

• Generell info om FAU 

• Referater fra FAU møter (sjekke opp mulighet for å deles via Vigilo?) 

• Oversikt (navn) på FAU representanter 

• Årshjul 

• Evt. Relevante link (f.eks KFU) 

• Informasjon om Natteravning 

• Anbefalinger rundt foreldrearrangert klassetur (se under) 
 
FAU leder kontakter Rektor for å få klarhet i hvordan siden kan oppdateres. 
 
Ang. klassetur organisert av foreldre: 
(ref. referat fra FAU møte avholdt 22. november 2023) 
FAU anbefaler at skolen klart og tydelig kommuniserer anbefalingene under til 
foreldre ved oppstart ved hvert trinn. FAU opplever at det gis uklare beskjeder 
rundt dette. 
 
Det ble stilt spørsmål rundt praksis av foreldrearrangert klassetur og innsamlinger 

https://www.stavanger.kommune.no/politikk/politiske-utvalg-i-stavanger/kommunedelsutvalg-i-stavanger/tilskudd-fra-kommunedelsutvalgene/
https://www.stavanger.kommune.no/politikk/politiske-utvalg-i-stavanger/kommunedelsutvalg-i-stavanger/tilskudd-fra-kommunedelsutvalgene/


av penger til dette via dugnader etc. Rektor opplyste at det er organisert gratis 
leirskole via skolen i 9-klasse for alle, og at FAU av den grunn tidligere har anbefalt 
at det ikke arrangeres separat klassetur.  
 
Etter diskusjoner i FAU ble det konsensus rundt følgende: 

• FAU anbefaler at det ikke arrangeres separat foreldreorganisert klassetur.  

• Det er allikevel opp til foreldre å bestemme om det er ønskelig med organisert 
klassetur i privat regi, uten involvering av skolen.  

• Evt. klassetur skal arrangeres utenom skoletid.  

• Dersom det bestemmes blant foreldrene at det er ønskelig med klassetur så 
bør følgende prinsipper ligge til grunn: 

o Dette bør drøftes med foreldregruppen på tvers av klassene på trinnet 
for å unngå forskjellsbehandling mellom klassene på trinnet 

o Gratisprinsippet bør gjelde – det bør ikke settes krav om egenandel 
o Innsamling til klassetur via dugnader etc skal være frivillig. 
o Alt som samles inn skal gå til fellesskapet uavhenging av egeninnstats 

og deltagelse på dugnad etc 
o Tilbudet om deltagelse på evt. klassetur skal gå ut til alle barn  

Neste FAU - møte Dato og agenda fastsettes når nye FAU representanter er klare, tentativt 
september/oktober. 

 

Referent: Tommy Nordmo, FAU leder 


